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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. május 18. 

napján (pénteken) 08.00 órakor megtartott rendes, nyilvános üléséről 

 

 

 

 

 

Határozatok:  

 

33/2018. (V.18.)    a napirendi pontokról 

34/2018. (V.18.)  Pusztavámi Szivárvány Óvoda Egységes Óvoda - 

Bölcsőde 2017. évi költségvetésének 

módosításáról 

35/2018. (V.18.)  Pusztavámi Szivárvány Óvoda Egységes Óvoda - 

Bölcsőde 2017. évi költségvetéséről szóló 

beszámoló elfogadásáról 

36/2018. (V.18.)  Német Nemzetiségi Önkormányzat 2017. évi 

költségvetésének módosítása 

37/2018. (V.18.)  Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat 

2017. évi költségvetéséről szóló beszámoló 

elfogadásáról 

38/2018. (V.18.)  Radnóti Miklós Általános Iskola Pusztavámi 

Tagiskolájának kérelméről 

39/2018. (V.18.)  a Pusztavámi Római Katolikus Plébánia 

kérelméről 
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JEGYZŐKÖNYV 

 

amely felvételre került 2018. május 18-án, pénteken 8.00 órakor a Német Nemzetiségi 

Önkormányzat rendes, nyilvános testületi ülésén. 

 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal hivatalos helysége: 8066 Pusztavám, Kossuth L. u. 64-

66. 

 

 

Jelen vannak: 

 

 Gerlinger Tibor  PNNÖ elnök 

 Krebsz Ferencné   PNNÖ képviselő  

Stettner Attila   PNNÖ képviselő 

 

Dr. Hanák Mária  jegyző 

 Unger Vicky   jegyzőkönyvvezető 

 

 

Megjelent meghívott: 

 

Brücklné Staudt Mónika  Pusztavámi Szivárvány Óvoda és Egységes Óvoda-Bölcsőde 

vezetője 

Varga Éva   Pénzügyi előadó 

 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök köszönti a képviselő-testületi ülésen megjelent képviselőket. 

Megállapítja, hogy 3 képviselő jelen van, így a képviselő-testületi ülés határozatképes. 

Javaslatot tesz a meghívó szerinti napirendi pontokra. Továbbá javasolja, hogy az első két 

napirendi pontot cserélje meg a képviselő-testület. 

 

 

A Képviselő-testület jelen lévő 3 tagja 3 igen szavazattal, egyhangúan az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

33/2018. (V.18.) számú határozata 

 

A napirendi pontokról 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. május 18. napján 

megtartott képviselő-testületi ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadta el: 

Napirendi pontok: 

1./Pusztavámi Szivárvány Óvoda Egységes Óvoda - Bölcsőde 2017. évi költségvetésének 

módosítása 

Előadó: Gerlinger Tibor elnök, Varga Éva pénzügyi előadó 

2./Pusztavámi Szivárvány Óvoda Egységes Óvoda - Bölcsőde 2017. évi költségvetéséről 

szóló beszámoló elfogadása 

Előadó: Gerlinger Tibor elnök, Brücklné Staudt Mónika intézményvezető, Varga Éva 

pénzügyi előadó 
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3./Német Nemzetiségi Önkormányzat 2017. évi költségvetésének módosítása 

Előadó: Gerlinger Tibor elnök, Varga Éva pénzügyi előadó 

4./Német Nemzetiségi Önkormányzat 2017. évi költségvetésének módosítása 

Előadó: Gerlinger Tibor elnök, Varga Éva pénzügyi előadó 

5./Egyebek 

 

 

Napirendi pontok: 

 

 

1) Pusztavámi Szivárvány Óvoda Egységes Óvoda - Bölcsőde 2017. évi 

költségvetésének módosítása 

 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök átadja a szót Varga Éva pénzügyi előadónak, kéri adjon 

tájékoztatást a 2017. évi költségvetés módosításról.  

 

Varga Éva pénzügyi előadó: Tájékoztatja a képviselőket a 2017.évi költségvetésének 

módosításainak lényeges pontjairól, melyeket az előterjesztésben is megtalálhatnak a 

képviselők. 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Megköszöni a tájékoztatást. Az előző évben jó évet 

mondhatott magáénak az óvoda, szépen tudott fejleszteni. 

 

Stettner Attila képviselő: Érdeklődik, hogy a karbantartási költségek milyen karbantartási 

munkálatokat takarnak pontosan. 

 

Brücklné Staudt Mónika óvodavezető: Tájékoztatásként elmondja, hogy festési 

munkálatokat folytattak az óvoda épületében. 

 

Stettner Attila képviselő: Kifejti véleményét, hogy nagyon szép összeggel tudott 

gazdálkodni az óvoda, de az összköltség körülbelül 80%-át bérjellegű költségek teszik ki. 

Kevesli a fejlesztésre költött összegeket. Reméli, hogy a 2018-as évben több forrás jut 

fejlesztésre. 

 

Brücklné Staudt Mónika óvodavezető: Beismeri, hogy valóban magas a bérköltség és 

valóban szükség volna több fejlesztésre, de az átszervezés mindenféleképpen pozitív 

változást hozott az óvoda életében. 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Úgy gondolja, hogy a nulláról indultak fölfelé, és ez valóban 

egy pozitív elmozdulás. Ha kevés is a fejlesztés, de folyamatosan fejlődhet. Javasolja a 

költségvetés módosításának elfogadását. 
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A Képviselő-testület jelen lévő 3 tagja 3 igen szavazattal, egyhangúan az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

34/2018. (V.18.) számú határozata 

 

Pusztavámi Szivárvány Óvoda Egységes Óvoda - Bölcsőde 2017. évi költségvetésének 

módosításáról 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Pusztavámi Szivárvány Óvoda Egységes Óvoda - Bölcsőde 2017. évi költségvetésének 

módosításáról szóló előterjesztést és azt módosítás nélkül elfogadja. 

 

 

2)  Pusztavámi Szivárvány Óvoda Egységes Óvoda - Bölcsőde 2017. évi 

költségvetéséről szóló beszámoló elfogadása 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Előterjeszti a Szivárvány Óvoda 2017. évi költségvetéséről 

szóló beszámolóját. Javasolja a beszámoló elfogadását. 

 

 

A Képviselő-testület jelen lévő 3 tagja 3 igen szavazattal, egyhangúan az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

35/2018. (V.18.) számú határozata 

 

Pusztavámi Szivárvány Óvoda Egységes Óvoda - Bölcsőde 2017. évi költségvetéséről 

szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pusztavámi Szivárvány 

Óvoda Egységes Óvoda - Bölcsőde 2017. évi költségvetésének teljesítéséről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

 

3) Német Nemzetiségi Önkormányzat 2017. évi költségvetésének módosítása 

Előadó: Gerlinger Tibor elnök, Varga Éva pénzügyi előadó 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a Nemzetiségi 

Önkormányzat működési költségei a 2017-es évben az előző évekhez képest megnövekedtek. 

Ennek oka, az óvoda fenntartási feladatainak az ellátása. Viszont kapott az önkormányzata az 

EMMI-től működési támogatást, ami segítségére volt abban, hogy ezeket a kiadásokat tudják 

fedezni. Szép összegű feladatalapú támogatással is gazdálkodhatott az Önkormányzat, így 

nagyban tudták segíteni a 2017-es évben a nemzetiségi csoportokat. Kifejezi azt a reményét, 

hogy az idei évben is tudjon a Nemzetiségi Önkormányzat ilyen sikeresen működni. Megkéri 

a pénzügyi előadót, adjon tájékoztatást a módosításról. 

 

Varga Éva pénzügyi előadó: Tájékoztatja a képviselőket a 2017.évi költségvetésének 

módosításairól. 
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Gerlinger Tibor PNNÖ elnök Javasolja a költségvetés módosítás elfogadását. 

 

 

A Képviselő-testület jelen lévő 3 tagja 3 igen szavazattal, egyhangúan az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

36/2018. (V.18.) számú határozata 

 

Német Nemzetiségi Önkormányzat 2017. évi költségvetésének módosítása 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Német Nemzetiségi 

Önkormányzat 2017. évi költségvetésének módosításáról szóló előterjesztést módosítás 

nélkül elfogadja. 

 

 

4) Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 

beszámoló elfogadása 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Előterjeszti a Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat 

2017-as évi költségvetéséről szóló beszámolóját. Javasolja a beszámoló elfogadását. 

 

 

A Képviselő-testület jelen lévő 3 tagja 3 igen szavazattal, egyhangúan az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

37/2018. (V.18.) számú határozata 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 

beszámoló elfogadásáról 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pusztavámi Német 

Nemzetiségi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló beszámolót az előterjesztés 

szerinti tartalommal elfogadja. 

 

 

5) Egyebek 

5A) 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a Radnóti Miklós 

Általános Iskola Pusztavámi Tagiskolájától érkezett egy kérelem, amelyben kérik az NNÖ 

képviselő-testületét, hogy a 2018. július 16. és 20. között megrendezésre kerülő 

Balatonszepezdi nyári tábor összesen 196.000,- forintos buszköltségéhez hozzájárulni 

szíveskedjen. 

 

Krebsz Ferencné képviselő: Felveti, hogy az általános iskolás diákok táboroztatási 

költségéhez már hozzájárult a Nemzetiségi Önkormányzat 127.000,- forinttal és 60.000,- 

forinttal. Nem javasolja egy újabb tábor támogatását. 
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Stettner Attila képviselő: Kijelenti, hogy az iskolás gyerekek már kaptak támogatás. Az 

iskola még nem áll a Nemzetiségi Önkormányzat fenntartása alatt. Sok feladata van az 

Önkormányzatnak és ehhez képest kevés forrásból kell gazdálkodniuk. Nem javasolja a 

támogatást, mivel az iskola már 2 táborát támogatja a Nemzetiségi Önkormányzat. 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Javasolja, hogy gyerekenként 1.000,- forinttal támogassa az 

önkormányzat a tábort. 

 

Krebsz Ferencné képviselő: Úgy gondolja, hogy ha ezt a tábort támogatja az NNÖ, akkor a 

támogatási összeget csökkentsék a másik tábornál. 

 

Stettner Attila képviselő: Nem javasolja a tábor támogatását. Jó dolog a támogatás, de 

sajnos nem lehet mindent támogatni. 

 

 

A Képviselő-testület jelen lévő 3 tagja 1 igen 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

38/2018. (V.18.) számú határozata 

 

Radnóti Miklós Általános Iskola Pusztavámi Tagiskolájának kérelméről 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Radnóti Miklós 

Általános Iskola Pusztavámi Tagiskolájának a Balatonszepezdi táboroztatás támogatására 

irányuló kérelmét elutasítja. 

 

 

5B) 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Ismerteti Ambrózy Tamás plébános által benyújtott 

kérelmet, mely szerint a Pusztavámi Római Katolikus Plébánia meghívására a Pusztavámi 

Páduai Szent Antal Templom búcsúnapján, 2018.június 17-én az ünnepi katolikus szentmisén 

és az azt követő szentségi körmeneten közreműködik a Sóskúti Ifjúsági Fúvószenekar, 

mintegy 40 fős zenész részvételével. Ezen túlmenően a zenekar szívesen szerepelne a 

falunapi rendezvényen is német nemzetiségi repertoárral. Kérik, hogy Nemzetiségi 

Önkormányzat támogatni szíveskedjen e rendezvény személyszállítási, vagy vendéglátási 

költségeit. 

 

Stettner Attila képviselő: Örül a kezdeményezésnek, a német nyelvű miseénekeknek, 

misének. Támogatónak tartja a rendezvényt, de felveti, hogy előbb kellene támogatást kérni, 

majd utána meghívni a vendégeket. Kifogásolja, hogy egy rendezvény megszervezésre kerül, 

kész tények elé állítják a Nemzetiségi Önkormányzatot, és utólag kérnek támogatást a 

rendezvényhez. Javasolja, hogy 40.000,- forinttal támogassák a rendezvényt. 
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A Képviselő-testület jelen lévő 3 tagja 3 igen szavazattal, egyhangúan az alábbi határozatot 

hozta: 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

39/2018. (V.18.) számú határozata 

a Pusztavámi Római Katolikus Plébánia kérelméről 

 

Pusztavámi Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Római Katolikus 

Plébánia kérelmének helyt adva a 2018. június 17-én tartandó körmentet költségeihez 40.000 

Ft támogatást nyújt. 

 

5C) 

Varga Éva pénzügyi előadó: Ismerteti a képviselőkkel az EMMI által kiírt 2018-as évi 

rendkívüli támogatás részleteit, a beállítandó költségeket.  

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Tájékoztat, hogy a működési költségek az óvodafenntartással 

valóban megnövekedtek. Ilyenek a telefon költségek és a bankköltségek. Ezeket javasolja 

belevenni a rendkívüli támogatás összegébe. A többi betervezett soron a kiadások 

átcsoportosíthatók. 

 

5D) 

Stettner Attila képviselő: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a Fejér Megyei Német Területi 

Nemzetiségi Önkormányzat közgyűlés tagjaként részt vett a közgyűlés e heti ülésén, ahol 

kérelmek alapján Pusztavámi érintettségű csoportok is kaptak támogatást. A Német 

Nemzetiségi Tánccsoport és a Radnóti Miklós Általános Iskola Pusztavámi Tagiskolájának 

Nemet Nyelvű Munkaközössége is részesült támogatásban. 

A 2018-as évi Országgyűlési Választások Német Nemzetiségi listára való regisztrációkkal 

kapcsolatosan felmerült benne, hogy ő csak azt támogatná, aki tevékenyen részt vesz a 

nemzetiségi munkában, mint a regisztrációhoz szüksége aláírások gyűjtésében. Két olyan 

település is kapott támogatást, akik nem vettek részt az regisztráció gyűjtésében, és akik miatt 

más településnek többet kellett dolgoznia, de mégis kaptak támogatást. Ezzel nem ért egyet.  

 

5E)  

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Tájékoztatja a képviselőket arról, hogy az LDU-tól érkezett 

egy vagyonkezelési szerződés minta, melyet az önkormányzat saját célra felhasználhatna. 

Tájékoztatást kér dr. Hanák Mária jegyzőtől, hogy milyen állapotban van az önkormányzat 

vagyonkezelői szerződése. 

 

dr.Hanák Mária jegyző: Tájékoztatja a képviselőket, hogy előző napon kereste meg az 

ügyvédet e-mailen és megismertette vele a határidőket, azonban még nem érkezett válasz. 

 

Gerlinger Tibor PNNÖ elnök: Javasolja, hogy állítsanak határidőt, 2018.május 22-vel. Ha 

addig nem jelentkezik az ügyvéd, akkor keressenek másik jogászt. 

 

Több tárgy nem lévén Gerlinger Tibor PNNÖ elnök megköszönte a munkát és a képviselő-

testület ülését bezárta. 

 

Kmf. 

 

 

Gerlinger Tibor                 Dr. Hanák Mária     Stettner Attila 

  PNNÖ elnök    jegyző   Képviselő, jegyzőkönyv hitelesítő                      


